
Referat fra bestyrelsesmøde (47)  i Sygehus Thy-Mors Seniorklub den 9.6.2022 

 

Deltagere : Astrid Christensen, Anette Nissen, Jan Christensen, Ingrid Kristensen, Søren Petersen 

og Kirsten Thomsen.  

Mødeleder: Astrid Christensen   Referent: Kirsten Thomsen 

 

1) Evaluering af besøget hos Thisted Bryghus i april. Herunder udgifter og indtægter ifb    

hermed. 

Det synes at have været et fint arrangement, om end en anden dato, kunne have fået flere 

deltagere. Aftenen koster os 2565 kr 

 

2) Regnskab og saldo pr. d.d. v/ Ingrid Kristensen 

Der er d.d 16.371,79 kr på kontoen 

 

3) Medlemmer d.d. 

Efter justering ifm sidste kontingentindbetaling er der d.d 47 medlemmer. Søren tjekker, 

hvorvidt Bente Ryberg stadig er interesseret i at være med. Hun vil i givet fald være nr 48 

 

4) Orientering af møde med lægeskr. gruppen i Vorupør v/Søren Pedersen 

Søren har orienteret om seniorklubbens aktiviteter og bestyrelsens arbejde. Der blev dog 

ikke umiddelbart udvist interesse for at tilmelde sig klubben.  

 

5) Drøftelse om udbetaling af udgifter til kørsel når bestyrelsesmedlemmer repræsenterer 

foreningen. 

Det synes at være rimeligt, at bestyrelsesmedlemmer og revisorer får kørselsgodtgørelse, når 

der udføres opgaver for klubben, fx indhentning af tilbud eller revision af regnskab. Det 

sættes til den laveste takst og vil gælde fra og med indeværende regnskabsår. 

 

6) Årshjul, ajourføring af aktiviteter i efteråret 2022. Herunder opstart af nørklegruppe, 

biografklub, kaffemøde og virksomhedsbesøg mm? 

Nørklegruppen starter 8.september og biografklubben 1. august. Der skal invitation ud til 

disse i uge 30.  

Virsomhedsbesøg søges planlagt ved Præ Med i Thisted. Astrid tager kontakt og vil komme 

med forslag til den 3. eller 4. oktober. Kan være såvel eftermiddag som aften 

Næste kaffe- møde vil blive udvidet med en guidet by rundtur ved tidl. museumsinspektør 

Svend Sørensen. Der bliver tilmelding og det vil være gratis. Datoforslag er 9. eller 18. 

august fra kl 9:45 til ca 12:00, med 1 1/4 time til gåturen 

Astrid tager kontakt og køber også ind til kaffen 

 

7) Evt. 

Astrid sender ”God sommer hilsen” ud til medlemmerne og vil nævne, at der vil blive      

arrangeret by-rundtur i august i forbindelse med et kaffemøde 

Vedr. betaling for kaffe i Frivillighuset, så er der ny praksis, således at vi kan notere vores 

forbrug af kander / kopper, som senere vil blive opkrævet  

 

      8) Næste mødedato: mandag den 5. sept kl 14:00 


